LE FUTUR SIMPLE – Ο ΑΠΛΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ 
Σχηματίζεται : 
	με ολόκληρο το απαρέμφατο (p.ex. visiter) 
	και τις καταλήξεις : 
	Αποτέλεσμα :

	je visiter - 
	· ai 
	je visiterai 

	tu visiter - 
	· as
	tu visiteras

	il, elle visiter - 
	· a
	il, elle visitera

	nous visiter - 
	· ons 
	nous visiterons 

	vous visiter - 
	· ez
	vous visiterez

	ils, elles visiter - 
	· ont 
	ils, elles visiteront 



EXEMPLE 
	parler
	prendre 

	je parlerai 
	je prendrai 

	tu parleras
	tu prendras

	il, elle parlera
	il, elle prendra

	nous parlerons
	nous prendrons 

	vous parlerez
	vous prendrez

	ils, elles parleront 
	ils, elles prendront 



ΠΡΟΣΟΧΗ : 
[bookmark: _GoBack]Χαρακτηριστικό γράμμα του μέλλοντα είναι το – r . Πάντα, δηλαδή, σε όλα τα ρήματα της γαλλικής γλώσσας, συναντώ το γράμμα αυτό στην τελευταία συλλαβή κάθε προσώπου του μέλλοντα (-rai, -ras, -ra, -rons, -rez, -ront). Χωρίς – r , έχω ΣΙΓΟΥΡΑ κάνει κάποιο λάθος!!! 
ΡΗΜΑΤΑ ΜΕ ΑΝΩΜΑΛΟ ΜΕΛΛΟΝΤΑ 
	· être            (είμαι) 
	je serai 

	· avoir           (έχω) 
	j’aurai 

	· faire            (κάνω) 
	je ferai 

	· aller             (πηγαίνω) 
	j’irai

	· vouloir        (θέλω) 
	je voudrai 

	· venir            (έρχομαι)
	je viendrai

	· devoir         (οφείλω, πρέπει)
	je devrai

	· savoir          (γνωρίζω)
	je saurai

	· pouvoir       (μπορώ)
	je pourrai

	· voir              (βλέπω) 
	je verrai

	· courir          (τρέχω)
	je courrai

	· envoyer      (στέλνω) 
	j’enverrai 



